

التاريخ : 18 مارس 2020

**Messrs. Tour Operators**  
**Circular No. (6) 2020**  
**Subject: Temporary Suspension of Desert Tour activities**

Greetings,

In line with Sharjah Government precautionary measures for the COVID -19 virus to ensure the health and safety of its residents and visitors, Sharjah Commerce & Tourism Development Authority would like to direct all Tour Operators to suspend all Desert Tour activities (Safari) in Sharjah desert areas.

The above must be strictly adhered to, effective from Wednesday 18 March 2020 till the end of March 2020. Please note the period is extendable and you will be kept updated.

We appreciate your cooperation and value your efforts as major partners in serving public interest and protecting the health and safety of society.

Kind Regards,

السادة/ الشركات السياحية المحترمين  
تعميم رقم (6) 2020  
الموضوع : إيقاف مؤقت لنشاط الرحلات الصحراوية  
تحية طيبة و بعد،،

و تماشيا مع التدابير الوقائية في إمارة الشارقة والخاصة بفيروس كورونا COVID19 توجه هيئة الإنماء التجاري والسياحي بالشارقة جميع الشركات السياحية الداخلية بالإيقاف المؤقت و بصورة فورية لجميع الأنشطة المتعلقة بالرحلات الصحراوية في المناطق البرية التابعة لإمارة

يرجى الالتزام بتطبيق الوارد أعلاه بدءاً من اليوم الأربعاء الموافق 18 مارس 2020 و لغاية نهاية شهر مارس 2020، علماً بأن المدة قابلة للتمديد و سنوافيكم بالمستجدات.

نقدر تعاونكم الدائم و نثمن جهودكم كشركاء رئيسيين لما فيه خدمة الصالح العام و حماية و سلامة المجتمع

وتفضلوا بقبول وافر التحية والتقدير،،،